

**High Commission
For the Republic of Cameroon
In Canada**



**Haut-Commissariat
Pour la République du Cameroun
Au Canada**

No. 011 /HCO/FS/BC


SEP 14 2015

COMMUNIQUE

Le Haut-Commissariat pour la République du Cameroun à Ottawa porte à la connaissance de la communauté camerounaise au Canada, qu'une mission conjointe MINREX/MINFI/MINFOPRA séjournera au Canada du 21 au 23 septembre 2015 en vue de procéder au recensement des agents publics retraités de la Fonction Publique camerounaise.

A cet effet, les intéressés doivent se munir lors de cette opération des pièces suivantes :

- Photocopie de l'acte de pension de retraite ou de réversion ;
- Photocopie de la Carte Nationale d'identité ou du passeport.

Le Haut-Commissariat pour la République du Cameroun à Ottawa, prie tous ceux qui connaîtraient les concernés de bien vouloir les en informer. 




Anu'a-Gheyle Solomon Azoh-Mbi
(Haut-Commissaire)

**High Commission
For the Republic of Cameroon
In Canada**



**Haut-Commissariat
Pour la République du Cameroun
Au Canada**

No. 012 /HCO/FS/BC


SEP 14 2015

PRESS RELEASE

The High Commission for the Republic of Cameroon wishes to inform the Cameroonian community in Canada that, a joint Mission from MINREX/MINFI/MINFOPRA will be in Ottawa from 21 to 23 September 2015, to conduct a census on retired Cameroonian civil servants living in Canada.

Those concerned should come to the High Commission on those dates from 9:00 a.m to 3:00 pm with the following documents:

- Photocopy of the pension decision;
- Photocopy of National Identity card or passport

The High Commission is appealing to anyone who knows the persons concerned to kindly inform them. 



**Anu'a-Gheyle Solomon Azoh-Mbi
(High Commissioner)**